
 

 

 

Αθήνα, 15 Ιουνίου 2021 

ΕΡΩΤΗΣΗ  

Προς: τον Υπουργό Υγείας 

Θέμα: Κέντρα Υγείας Σαλαμίνας 

Αναφορικά με τα Κέντρα Υγείας στη Σαλαμίνα, έχω καταθέσει έξι ερωτήσεις οι 

οποίες και παραμένουν, μέχρι σήμερα, αναπάντητες. Ειδικότερα έχω 

καταθέσει τις με Α.Π. ερωτήσεις: 2533/10-12-2019, 3684/30-01-2020, 

«Ελλείψεις του Κέντρου Υγείας Σαλαμίνας», 8591/28-7-2020 «Το Κέντρο 

Υγείας Σαλαμίνας απειλείται με κλείσιμο λόγω ελλείψεων», 3937/05-02-2021 

«Πλήρως ανεπαρκή τα Κέντρα Υγείας Σαλαμίνας», 4144/12-02-2021 

«Καταγγελία Συλλόγου Εργαζομένων ΚΥ Σαλαμίνας», 5846/09-04-2021 

«Καμία απάντηση για τις ελλείψεις, ενώ εγκαινιάστηκε νέα πτέρυγα του 

Κέντρου Υγείας δωρεά του Συλλόγου ΕΛΠΙΔΑ». 

Κατά την επίσκεψή μου στη Σαλαμίνα όπου και συναντήθηκα με κατοίκους και 

φορείς, ήταν έκδηλη η απόγνωση των συνανθρώπων μας αναφορικά με την 

έλλειψη βασικών ιατρικών ειδικοτήτων στα Κέντρα Υγείας του νησιού και την 

ανεπάρκειά τους να εξυπηρετήσουν τους πλέον των 80.000 μόνιμους 

κατοίκους ακόμα και σε θέματα πρώτων βοηθειών ή διεξαγωγής 

ακτινογραφίας, καθώς το συγκεκριμένο τμήμα είναι ανοιχτό συγκεκριμένες 

ώρες. Μάλιστα, πολλοί κάτοικοι διαμαρτυρήθηκαν πως όποτε προσέρχονται 

στα Κέντρα Υγείας είτε αναμένουν αρκετές ώρες να εξυπηρετηθούν είτε τους 

γίνεται σύσταση να μεταβούν στον Πειραιά, να εξυπηρετηθούν από τα μεγάλα 

νοσοκομεία, κάτι που είναι χρονοβόρο και άρα επιβαρυντικό στην υγεία τους –

αν πρόκειται για κάτι που προϋποθέτει άμεση αντιμετώπιση-, αλλά και 

κοστοβόρο καθώς προϋποθέτει μετακίνηση με φεριμπότ. 

Κατόπιν των παραπάνω, 

Ερωτάται ο κ Υπουργός: 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

7349

Ημερομ. Κατάθεσης:

15/6/2021



1. Πόσες θέσεις ιατρικού και νοσηλευτικού προσωπικού προβλέπονται 

και για τα δύο ΚΥ και πόσες κενές θέσεις υπάρχουν σήμερα;  

2. Ποιες ειδικότητες δεν υφίστανται καθόλου στα ΚΥ Σαλαμίνας; 

3. Πόσοι παθολόγοι και πόσοι παιδίατροι υπάρχουν ανά βάρδια σε κάθε 

ΚΥ Υγείας; 

4. Προβλέπεται αναβάθμιση των ΚΥ Σαλαμίνας με κρατική πρωτοβουλία 

και όχι ιδιωτική (όπως η δωρεά του Σωματείου ‘ΕΛΠΙΔΑ – Σύλλογος 

Φίλων Παιδιών με Καρκίνο σε συνεργασία με το Ίδρυμα Μαριάννα Β. 

Βαρδινογιάννη) και αν ναι, με ποιο χρονοδιάγραμμα;  

5. Πόσα είναι τα λειτουργικά κόστη των ΚΥ Σαλαμίνας ετησίως κα 

ειδικότερα μισθοί, πάγια έξοδα και αναλώσιμα/προμήθειες;  

6. Προβλέπεται κάποιο άμεσο μέτρο για να αντιμετωπιστεί η 

υπολειτουργία των πρωινών ιατρείων και των εργαστηρίων στα ΚΥ 

Σαλαμίνας;  

7. Ποια άμεσα μέτρα θα ληφθούν για να αντιμετωπιστεί η τεράστια 

υποστελέχωση στα 2 ΚΥ Σαλαμίνας;  

8. Προβλέπεται η άμεση στελέχωση των Κ.Υ. Σαλαμίνας με ιατρικό-

νοσηλευτικό διοικητικό και λοιπό προσωπικό και αν ναι εντός ποιο 

χρονοδιαγράμματος  

9. Έχει γίνει απογραφή των μηχανημάτων των ΚΥ Σαλαμίνας; Ποιες 

ελλείψεις υπάρχουν;  

10. Προβλέπεται η άμεση ανανέωση του εξοπλισμού και η αγορά των 

άκρως απαραιτήτων μηχανημάτων;  

11. Γιατί δεν λειτουργεί ακόμα η κινητή ιατρική μονάδα; Πότε προβλέπεται 

να λειτουργήσει; 

Η ερωτώσα βουλευτής 

 

 

Φωτεινή Μπακαδήμα 




